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متن پرسش

سلام علیکم عذرخواهم قصد ورود به حوزه علمیه را دارم ولی چند شبهه برایم پیش آمده است عده ی

زیادی از علما بر شیوه ی تدریس وتحصیل در حوزه های فعلی نقد دارند من جمله آیت االله جوادی

آملی در مورد کتب مغلق ومباحث اضافی که عمر طلبه را می گیرند ولی درعین حال عده ی دیگری نیز

برآنند که طلبه بایستی مطول بخواند وگرنه طلبه نیست ! هدفم از ورود به حوزه اسلام شناس شدن

واستخراج نظرات دین در حوزه های مختلف بالاخص رسانه است تا در فرآیند تمدن سازی در سیستم

رسانه ای بتوانم ایفای نقش کنم ,در وهله ی اول سوالی دارم که چه باید کرد ؟ آیا باید مجتهد شد ؟ و

ثانیا آیا اجتهاد نیازی به طی این مسیر فعلی با هفت سال عربی خواندن دارد ؟ آیا با یک

سیرمطالعاتی میتوان به مطلوب رسید ؟ ممنونم اگر راهنمایی بفرماد

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: تا آنجا که بنده میتوانم نظر بدهم پیشنهادم آن است که فعلاً وارد حوزه

بشوید و کار را شروع کنید پس از چندسال خودتان به آن جمعبندی که باید برسید میرسید.

ضعفهایی که برمیشمارید آنچنان نیست که انسان از هدفش باز بماند. موفق باشید


